

香港環境卓越大獎

Hong Kong Awards for Environmental Excellence



仁達市場拓展

仁達市場拓展有限公司

Jenston Works Company Limited

銀獎
Silver
Award



中小企界別 — 貿易業
SMEs - Trading

仁達市場拓展有限公司（仁達）不斷優化工序，以減輕對環境造成的影響，例如於產品設計及包裝方面減少產生廢料，並到廠房實地考察，確保生產過程符合環保政策；同時亦透過重整送貨路線，減低碳排放。仁達深信憑著支持執行環保企業文化的決心，中小企亦能夠積極為環境出一分力。

Jenston Works Company Limited (Jenston) continuously strives for excellence to enhance its working process to minimise the negative impact to the environment, such as minimising waste generation through product design and packaging, arranging site-visits to manufacturing plants to ensure compliance of production process with green policies, and rescheduling delivery routes to reduce carbon emission. Jenston believes that with the determination to support and adopt green business culture, small and medium enterprises can effectively contribute to the environment.



積極與業內同儕及持分者分享於企業營運中引入環保概念，例如香港環境卓越大獎環保經驗分享會。

Sharing with industry peers and stakeholders pro-actively on inducing green concepts in business operations, such as HKAAE Experience Sharing seminar.



提倡以不同的廢料如纖維板或包裝盒升級再造為辦公室裝飾品和工具，以減少浪費。

Promoting upcycling with different waste materials such as fiberboard or packaging boxes as office decorations and tools to reduce waste.



於辦公室設立收集角收集過剩的環保袋，供員工或客戶重用，從而減少使用全新的袋子。

Setting up a collection corner in the office to collect surplus eco-friendly reusable bags for staff or clients to reduce the use of brand new bags.